
اگرچه جلسه هم اندیشی روز دوشنبه استقلالی ها در هتل المپیک به منظور 

اتحاد و انســـجام و البته قدردانی از پیشکســـوتان اســـتقلال برگزار شد اما 

حاشـــیه های پیرامون تیم ملی با قهر مهـــدی طارمی و عدم انتخاب او برای 

اردوی جدید به اوج رســـیده و در این روز بسیاری از پیشکسوتان استقلالی 

که ســـابقه پوشـــیدن پیراهن تیم ملی را دارند در این خصوص با رســـانه ها 

صحبت کردند و کمتر درباره اســـتقلال و شـــرایط این تیم صحبت به میان 

آمد. این درحالی اســـت که تیم فوتبال استقلال در رقابت های امسال نتایج 

خوبی گرفت و از لحاظ مدیریتی و پشتیبانی شرایط خوبی دارد و این جلسه 

نیز کمک کرد تا پیشکسوتان نیز تا حدود زیادی پشتیبان استقلال شوند. 

البته برخی پیشکســـوتان این باشـــگاه هنوز هم اعتقاد دارند وقتی شرایط 

استقلال بد می شود با وجود آنکه در این باشگاه پست و سمتی ندارند اما باید 

آنها پاســـخگوی هواداران استقلال باشند. بر همین اساس دقایقی با هادی 

طباطبایی دروازه بان ملی پوش اسبق استقلال ابتدا درباره جلسه برگزار شده 

و مسائل مربوط به استقلال و سپس مشکلات ایجاد شده جدید در تیم ملی 

فوتبال ایران به صحبت پرداختیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با طباطبایی را 

در ادامه می خوانید.

صحبت مان را از مراسم دوشنبه آغاز کنیم. به نظر شما می توان ثمرات چنین 

جلساتی را در روند و نتایج تیم فوتبال استقلال در آینده دید؟

خوشـــحالم که بعد از مدت ها یک بار دیگر پیشکســـوتان از چندین نسل در کنار 

یکدیگر نشسته و توانستند خاطرات گذشته را مرور کنند. این جلسات باید تداوم 

بیشتری داشته باشـــد تا وحدت و همدلی بیشتری بین چندین نسل از بازیکنان 

استقلال به وجود بیاید. اما در هر صورت مشکلاتی که باشگاه استقلال دارد یکی 

از آنها این است که پیشکسوتان استقلال هیچ تشکیلات واقعی ندارند یعنی هیچ 

تشکیلاتی وجود نداشته که پیشکسوتان استقلال در آن جایی داشته باشند و این 

درحالی است که همیشه برای پیشکسوتان استقلال افراد دیگر تصمیم گرفتند. به 

این شکل که افراد دیگر آمده اند چند پیشکسوت را انتخاب کرده و یک گروه تشکیل 

داده و به همین دلیل تا به امروز چندین تشکل به این شکل چه به صورت رسمی و 

چه به صورت غیررسمی به وجود آمده است اما اینکه خود پیشکسوتان بیایند و در 

کنار همدیگر جمع شوند و برای خودشان تصمیم بگیرند این موضوع می تواند هم 

یک انســـجام و اتحاد به وجود بیاورد و هم اینکه بچه ها می توانند حرف های خود را 

راحت تر با یکدیگر بزنند. بالاخره ما همه حرف هم را متوجه می شویم و فقط تشکل 

واحد برای پیشکسوتان وجود ندارد. اگر این اتفاق بیفتد من فکر می کنم این موضوع 

می تواند یک بازوی قوی برای باشگاه محسوب شود و به این شکل به صورت واقعی 

می توان به باشـــگاه استقلال هم کمک کرد. این درحالی است که از طرف باشگاه 

استقلال هیچ وقت چنین تمایلی تا به حال متاسفانه وجود نداشته است. البته این 

موضوع دلیل بر این نمی شود که اگر باشگاه تمایلی نداشت ما هم این کار را انجام 

ندهیم و این موضوع هم غلط بوده و باید تا به امروز این کار را انجام می دادیم، حالا 

هم دیر نشده و باید هرچه سریع تر آن را انجام داد و امیدوارم این اتفاق بیفتد و چنین 

تشکیلاتی هرچه سریع تر از طرف پیشکسوتان استقلال شکل بگیرد. 

درحالی صحبت از انسجام و اتحاد از سوی پیشکسوتان استقلال می کنید 

که همیشه چندصدایی از سوی آنها وجود داشته است و در هر مقطع زمانی 

چندین نفر نســـبت به جریانات باشگاه حمایت کرده اند و چند نفر دیگر به 

مواضع انتقاد داشته اند. 

در هر صورت اگر کسی نقد کند کس دیگری نمی تواند جلوی او را بگیرد اما همین 

که باهم باشـــیم و بتوانیم باهم صحبت کنیم شاید بتوانیم روی بسیاری از مواضع 

به جمع بندی و نتیجه مشترک برسیم و بتوانیم حداقل خودمان را قانع کنیم، این 

موضوع خیلی می تواند به باشگاه کمک کند اما مهم این است که چنین تشکلی 

وجود داشته باشد که در این صورت اگر هم مشکلات به صفر نرسد می توانیم 

آنها را به حداقل برسانیم. 

در هر صورت یک ســـری از پیشکســـوتان جز خودشان 

فرد دیگری را قبول نداشـــته و همیشه نگاه بالا به پایین 

داشـــته اند، ازجمله بســـیاری از افرادی که در جلســـه 

هم اندیشی روز دوشنبه شرکت نکردند. 

شـــاید نتوان ایده آل هرچیزی را در نظر گرفت و به شرایط 

مطلوب رسید یا چنین نگاهی داشته باشیم که مثلا 

مشـــکلات و ایراد ها را به صفر برسانیم اما شاید 

بتوانیـــم وضعیت را بـــه نقطه مطلوب 

برســـانیم، اگر این کار بشود بهتر 

از این اســـت که عملیاتی نشده 

و مـــورد توجه قرار نگیرد و اصلا 

انجام نشود. 

شما با مدیرعامل جدید 

ســـابقه  اســـتقلال 

همکاری دارید؟

خیر، فقط در آن سالی 

کـه پـاس قهرمان شـد 

و مدیریـت ایـن تیـم 

بـود  آجرلـو  آقـای  بـا 

بـه صـورت غیررسـمی 

در تمرینـات تیـم پـاس 

حاضـر شـده و بـا ایـن تیـم 

تمریـن می  کـردم، در غیـر ایـن صورت 

بـه صـورت رسـمی بـا ایشـان کار نکـرده ام. 

در این مدت یکی دو ماه اخیر از حضور آجرلو در اســـتقلال اتفاقات پیرامون 

این باشگاه را چطور ارزیابی می کنید؟

قطعا اقدامات آجرلو در این مدت مثبت بوده و امیدوارم که ادامه دار باشـــد تا تیم 

نتیجه کامل را بگیرد. در گذشـــته خیلی ضعف ها و حرف های زیادی وجود داشته 

که خود آجرلو در جلســـه روز دوشنبه به بخشی از آنها اشاره کرد و ما هم امیدواریم 

این مشکلات در حضور مدیریت جدید به صفر برسد. 

در زمان مدیریت فتحی یکی از منتقدان جدی وی بودید و همیشه انتقادات 

خود را با صراحت مطرح می کردید. در این مدت اما خبری از شـــما نبود! آیا 

صدای شـــما را خاموش کرده بودند یـــا خودتان ترجیح دادید تا صحبتی را 

مطرح نکنید؟

ما اگر حرفی می زنیم به دنبال رسیدن به شرایط مطلوب و کسب نتیجه ایده آل برای 

تیم مان هستیم چون تیم مان را دوست داریم. ما که هیچ وقت در این باشگاه 

هیچ مسئولیتی نداشتیم اما همیشه مورد خطاب هواداران قرار گرفتیم 

و در ناکامی ها از ما انتظار داشتند درحالی که هیچ وقت مسئولیتی 

نداشـــتیم. درواقع مسئولیت را کسان دیگر داشتند و افراد دیگر کار 

می کردند و نتیجه نمی گرفتند و ما باید پاسخ هواداران را می دادیم 

اما در هر صورت اگر تیم نتیجه بگیرد ما هم خوشحال هستیم و جای 

حرف و انتقاد هم باقی نمی ماند. می خواهیم تیم مان نتیجه بگیرد و 

به دنبال مسائل دیگر نیستیم. 

درباره مباحث مدیریتی هم در این سال ها همیشه 

انتقاداتی داشته اید. 

یـــره  ت مد هیا م  معتقـــد مـــن   ، بلـــه

باید تصمیم گیری های کلان را انجام بدهد 

و اجرا دســـت مدیریت و کادرفنی باشد. 

ایـــن موضوع در فوتبال واضح اســـت. 

ســـال ها این موضوع را فریاد زدیم که 

چرا باید افرادی خارج از حوزه فوتبال 

و خانواده استقلال برای این باشگاه 

تصمیم بگیرند. ظرفیت های زیادی 

وجـــود دارد و کارهـــای زیادی 

می توان انجام داد. چیزهای 

زیادی در ذهن من اســـت و 

اگر از دستم بربیاید به باشگاه 

خودم کمک می کنم. دوست 

داریم تیم ما آرامش داشته باشد 

و طرفداران و پیشکسوتان لذت ببرند. 

گویا به تازگی از دانمارک به ایران برگشتید. 

بلـه، درسـت اسـت خانـواده من سال هاسـت آنجـا زندگی می کنند بـه همین دلیل 

مـن هـم آنجـا بـودم. البتـه مـن هـم جسـته وگریخته سـعی می کنـم تـا آنجایـی که 

بتوانـم در زمینـه معلومـات و علـم فوتبال خودم را قـوی کنم. البته مربیگری فوتبال 

را هنـوز بـه صورت رسـمی آغـاز نکردم. 

به استقلال بازگردیم. نتایج و شرایط این تیم را چطور می بینید؟

خوشبختانه آبی پوشان رفته رفته به شرایط ایده آل نزدیک می شوند. استقلال می تواند 

با همین روند ادامه داده و موفق شود به شرط آنکه سعی کند نقاط ضعفش را هر چه 

زودتر برطرف کند. هواداران استقلال به دنبال قهرمانی تیم شان هستند و امسال با 

شرایطی که به وجود آمده، آبی ها می توانند به این مهم دست پیدا کنند. 

به تیم ملی برسیم. اختلافات بین مهدی طارمی و دراگان اسکوچیچ در این 

چند وقت اخیر حسابی حاشیه ساز شده و حتی این امکان وجود دارد که در 

بازی های آینده نتوانیم نتایج لازم را بگیریم. 

درباره تیم ملی اعتقاد دارم این تیم بیشتر از اینکه تاکتیک محور باشد، بازیکن محور 

شـــده اســـت و این موضوع در آینده نگرانی های خاص خودش را به دنبال دارد. 

به طـــور مثال الان مهدی طارمی و ســـردار آزمون زوج خط حمله تیم ملی فوتبال 

ایران را تشـــکیل می دهند و حالا که یکی از آنها نیســـت مطمئنا تیم ملی لطمه 

می خورد اما درهرصورت لبنان و سوریه تیم هایی نیستند که برای ما سخت باشند 

و می توانیم با همین وضعیت و همین ترکیب هم از پس کار بربیاییم. صحبت من 

برای روزهای ســـخت و مقابل حریفان سرسخت و دشوار است. این درحالی است 

که بازیکنان جایگزین خوبی برای مهاجمان تیم ملی داریم اما من نگران آینده تیم 

ملی فوتبال ایران هستم. 

 

در این بین مهدی طارمی مقصر بود یا دراگان اسکوچیچ با آن مصاحبه بدموقع؟

کاری به این صحبت ها ندارم اما مهاجمی مثل مهدی طارمی که در سطح اول فوتبال 

حرفه ای بازی می کند باید به کار خودش تمرکز کرده و اگر هم مشکلی وجود دارد باید 

آن را در درون خانواده حل کند. در هر صورت جایگاه بازیکن و مربی مشخص است. 

در فوتبال دنیا شما به هر جایی برسید باید تحت اوامر مربی باشید. در هر صورت 

امیدوارم اختلافات هرچه سریع تر حل شود و بتوانیم در آینده با اتحاد و انسجام و با 

قدرت به جام جهانی صعود کنیم. 

 و صحبت پایانی؟

بازیکن باید روی کار خودش تمرکز کند و اگر نقدی وجود دارد کارشناســـان آن را 

انجام بدهند. وقتی مصاحبه کردم خیلی ها خرده گرفتند که چرا از تیم ملی انتقاد 

می کنی زیرا 10 بازی را برده ایم. همه موضوع نتیجه نیست ما بحث فنی را به این 

دلیل تحلیل می کنیم که ببینیم تیم ملی می خواهد به کجا برسد. آن نقطه ای که 

تیم ملی قرار است به آن برسد، روشن نیست. امیدوارم تصمیمات خوبی گرفته باشند 

و اتفاقات خوبی بیفتد. 

w w w . F D N . I R

ورزش @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

افـت پرسـپولیس در ماه هـای اخیر ایـن روزها مهم ترین 

سـوژه ای اسـت کـه هـواداران این تیم بـه آن می پردازند. 

اتفاقـی کـه بدون شـک فشـار بسـیاری را هـم بـه عوامل 

باشـگاه و کادرفنـی تیم آورده اسـت. فشـارها امـا هر روز 

بیشـتر می شـوند و سرخپوشـان بـا ادامـه رونـد فعلـی، 

روزهای دشـواری را تجربه خواهند کرد. به هر حال آنها 

به خوبـی می داننـد کـه هـواداران ایـن تیم در سـال های 

اخیـر بـه قهرمانـی عـادت کرده انـد و هیچ نتیجـه ای جز 

پیـروزی و تکـرار قهرمانـی، آنهـا را آرام نمی کند. ازسـوی 

دیگـر افـت برخـی بازیکنـان کلیـدی پرسـپولیس نیـز 

مزید بر علت شـده تا پرسـپولیس همان تیم همیشـگی 

نباشـد. ترابـی و امیـری سـرآمدترین بازیکنانی هسـتند 

کـه افت شـان بیـش از دیگـران به چشـم می آید. هرچند 

حامـد لـک هـم همـان بازیکـن سـال گذشـته نیسـت و 

خط دفاعـی ایـن تیـم هـم هنـوز قـوام نگرفتـه و بـه ثبات 

نرسـیده اسـت به طـوری کـه علـی نعمتـی، فرجـی، 

ابراهیمـی، شـیری، سـیامک نعمتـی، سـعید آقایـی و حتـی سـیدجلال 

حسـینی در 4بـازی ابتدایـی ایـن تیـم بـه میـدان رفتنـد امـا هیچ کـدام 

راضی کننـده ظاهـر نشـده اند تـا یحیـی گل محمـدی بـه فکـر جـذب دو 

بازیکـن تاجیکسـتانی بیفتـد و آنهـا را از اسـتقلال دوشـنبه راهـی تهـران 

کند؛ اتفاقی که بازتاب بسـیاری در فضای مجازی تاجیکسـتان داشـت و 

آنها آشـکارا از این انتقال خوشـحال بودند. نکته مهم تر اما اینجاسـت که 

پرسـپولیس در خط حمله هم درخشـش چندانی نداشـته و حامد پاکدل 

نتوانسته انتظارات سرمربی این تیم را تامین کند. خرید دیگر پرسپولیس 

یعنی رضا دهقانی نیز در آخرین دقایق فصل نقل وانتقالات با سرخپوشان 

فسـخ کـرد تـا جز رضا اسـدی، هیچ کـدام از خریدهای یحیی گل محمدی 

تبدیـل بـه مهـره ای تاثیرگـذار بـرای ایـن تیـم نشـوند. هرچند انتظـارات از 

اسـدی هم بالاتر بود و او فعلا در مقام قیاس با احمد نوراللهی، نتوانسـته 

انتظارات را برآورده کند. هرچه باشد هواداران پرسپولیس این روزها منتظر 

یـک بمـب نقل وانتقالاتـی هسـتند تـا بلکـه تیم شـان را از وضعیـت فعلـی 

نجـات دهـد. نام هـای بسـیاری هـم مطـرح می شـود و هـر روز یـک گزینه 

خارجـی بـه پرسـپولیس نزدیـک می شـود. ماجرا امـا ابعاد دیگـری دارد.

صبرگلمحمدیسرآمده!

اسـتقلال تهـران بـا خریـد یامـگا و ژسـتد نشـان داد بـرای خریـد بازیکنان 

خارجـی، تحقیقـات گسـترده ای کـرده اسـت. فرهاد مجیـدی که پیش تر 

قـول داده بـود تـا پایـان فصـل نقل وانتقـالات نمی خوابـد و تمـام تـلاش 

خـود را بـرای موفقیـت اسـتقلال می کنـد، فعلا نمره قبولـی گرفته و یامگا 

بـا سـه گلی کـه بـه ثمـر رسـانده، همـراه بـا پیمـان بابایـی به صـدر جدول 

گلزنـان چسـبیده اسـت. همیـن موضـوع انتظـارات را از گل محمـدی 

بـالا بـرده و هـواداران منتظرنـد او نیـز یـک خریـد خـوب خارجـی داشـته 

باشـد. هرچنـد بـا توجـه بـه دو جـای خالـی در لیسـت پرسـپولیس، ایـن 

تیـم می توانـد علاوه بـر بازیکنان تاجیکسـتانی )که سـهمیه زیر 23سـال 

هسـتند( دو بازیکـن دیگـر را نیـز بـه خدمـت بگیـرد. ماجـرا امـا وقتـی 

جالب تـر می شـود کـه بدانیـد گل محمـدی هنـوز لیسـتی بـه باشـگاه 

ارائـه نکـرده و درواقـع هیـچ گزینـه ای را برای مذاکره معرفی نکرده اسـت. 

اتفاقی که مصطفی لشـگری، مدیر روابط عمومی باشـگاه هم آن را تایید 

کـرده و بـه »فرهیختـگان« گفتـه اسـت: »مـا منتظـر لیسـت گل محمـدی 

هسـتیم امـا ایشـان هنـوز اسـمی بـه ما نـداده اسـت.« نزدیکان سـرمربی 

پرسـپولیس نیـز بـا تایید همین موضـوع می گویند گل محمـدی احتمالا 

در مقطـع فعلـی هیـچ بازیکنـی را بـه خدمـت نمی گیـرد. ظاهرا سـرمربی 

سـرخ ها لیسـت تیـم را خالـی کـرده تـا حـدود یـک تـا دومـاه دیگـر کـه 

لیگ هـای شـرق آسـیا یـا اروپایـی بـه پایان رسـید، مهاجمـان مدنظرش را 

بـه خدمـت بگیـرد. از گوشـه وکنار هـم شـنیده ایم کـه گل محمدی ضمن 

اعتـراض بـه وضعیت باشـگاه و بسـته بـودن پنجره هـای نقل وانتقالاتی به 

نزدیکانـش گفتـه اسـت: »هـرگاه خواسـتم بازیکنـی را جـذب کنم گفتند 

صبـر کـن دو هفتـه دیگـر پنجـره بـاز می شـود. دو هفتـه صبـر می کـردم و 

می گفتنـد دو هفتـه دیگـر هـم صبـر کن. مـن نمی توانم بازیکـن خارجی 

را یک مـاه نگـه دارم تـا هروقـت پنجـره بـاز شـد، جذبش 

کنـم.« او همچنیـن عنـوان کـرده در مقطع فعلی جذب 

بازیکـن آزاد کـه مهاجـم خوبی هم باشـد دشـوار اسـت. 

گل محمـدی دراین بـاره به یکی از دسـتیاران خود گفته 

اسـت: »هافبک یا مدافع خوب را که بازیکن آزاد باشـد 

می توانسـتیم پیـدا کنیم امـا هیچ تیمی مهاجمش را به 

آسـانی واگـذار نمی کند.«

دهقانیناراحتازبهحسابنیامدن

فسـخ قـرارداد بـا رضـا دهقانـی نیـز یکـی از نکته هـای 

مهمـی اسـت کـه بایـد بـه آن پرداخته شـود. ظاهـرا این 

بازیکن نتوانسـته نظر گل محمدی را به خود جلب کند 

و سـرمربی پرسـپولیس از وضعیت او در تمرینات راضی 

نبـوده اسـت. دهقانـی دراین بـاره بـه نزدیکانـش گفتـه 

اسـت: »گل محمـدی حتـی در بازی هـای دوسـتانه هم 

بـه مـن بـازی نمی داد و بـا این روند نمی توانسـتم خودم 

را بـه او ثابـت کنـم. بنابرایـن بـه تیمی می روم کـه بتوانم 

به صـورت ثابـت بـازی کنـم.« پیش تر البته ایـن موضوع 

دربـاره ساسـان انصـاری هـم رخ داده بـود و ایـن بازیکن 

نیـز سرنوشـت مشـابهی در دوره برانکـو داشـت. یحیـی 

گل محمدی البته یک چالش دیگر را هم پیش رو دارد. او پیش تر کی روش 

اسـتنلی را مدنظـر داشـت؛ مهاجمـی کـه از نظـر فنی، معیارهـای مدنظر 

گل محمدی ازجمله قدرت سـرزنی را داشـت اما به چند دلیل ازجمله افت 

فنـی، متوقع بـودن هواداران از او و فشـارهای رسـانه ای ازسـوی هـواداران 

رقیـب بـرای جـذب بازیکـن مازاد سـپاهان، او را از این خریـد منصرف کرد. 

درواقـع گل محمـدی نیم نگاهـی هـم بـه کاهـش فشـارها از روی خـود و 

کادرفنـی دارد و نمی خواهـد بـا خریـد یـک بازیکن جدیـد، توقع ها را بیش 

از پیش کند. هرچه باشـد این روزها پرسـپولیس تحت فشـار شـدیدی قرار 

دارد و به نظـر می رسـد دسـت کم تـا یکـی، دومـاه آینـده بایـد بـا همین تیم 

بـه مصاف حریفـان برود.

اولویتباحلمشکلسمتراست

گل محمـدی امیـدوار اسـت بازیکنـان تاجیکسـتانی بتواننـد مشـکلات 

سـمت راسـت ایـن تیـم را ترمیـم کننـد و فشـارها از روی مهدی شـیری نیز 

برداشـته شـود. فرامـوش نکنیـد کـه درصـورت حضـور وحـدت هنانـوف و 

منوچهـر صفـروف کـه یکـی مدافـع راسـت اسـت و دیگـری در پیسـتون 

راسـت توانایـی بـازی دارد، سـیامک نعمتـی نیـز از پسـت دفاع راسـت آزاد 

می شـود و می توانـد به خط میانی سـرخ ها کمک بیشـتری کنـد. روزهای 

سـخت گل محمدی فرا رسـیده و او فشـار شدیدی را متحمل است. مدافع 

پیشـین پرسـپولیس و تیم ملـی می توانـد سرخپوشـان را از وضعیـت فعلی 

نجـات دهـد؟ بایـد کمی صبـر کرد.

گل محمدی فعلا قصد جذب بازیکن جدید را ندارد

یحیی منتظر پایان لیگ های خارجی محمدآقاییفرد
روزنامهنگار
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هادی طباطبایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: تیم ملی به جای تاکتیک محوری، بازیکن محور است

دراستقلالافراددیگرمسئولبودندمابایدپاسخهواداررامیدادیم
 آقای طارمی! در فوتبال به هر جایی برسی باید مطیع مربی باشی                   باشگاه استقلال هیچ وقت تمایلی برای تشکل پیشکسوتان نداشت

اولین جلسه کارگروه تبلیغات محیطی هفته آینده برگزار می شود

استقلالیها:حقخودرامیگیریم
در جلسه چهارشنبه گذشته مدیران باشگاه های لیگ برتری با شهاب الدین عزیز ی خادم رئیس 

فدراسیون فوتبال مقرر شد یک کارگروه تحت عنوان کارگروه چابک سازی تبلیغات محیطی تشکیل 

شود. بر همین اساس اعضای کارگروه تخصصی امکان سنجی حقوق، اجرایی و تعیین فرآیند 

برون سازمانی سازمان لیگ که پیش  از این معرفی  شده  بودند به همراه سه فرد جدید کارگروه تبلیغات 

محیطی را تشکیل می دهند. بهرام رضاییان، مهرداد سراجی، غلامرضا رفیعی، حسین آل اسحاق، 

محمدرضا براتی و صادق رئیسی کیا که پیش تر از سوی رئیس فدراسیون به عنوان اعضای کارگروه 

تخصصی انتخاب شده بودند به همراه مجید صدری )سرپرست باشگاه پرسپولیس(، مصطفی 

آجورلو )مدیرعامل استقلال( و سعید عباسی )رئیس کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 

فوتبال( که به تازگی انتخاب شده اند، به عنوان اعضای کارگروه تبلیغات محیطی این موضوع را 

بررسی خواهند کرد. چند باشگاه ازجمله استقلال خواهان در اختیار گرفتن حق تبلیغات محیطی 

بازی های خانگی خود هستند در جلسه ای که در این باره با حضور نمایندگان باشگاه ها ، فدراسیون 

فوتبال و سازمان لیگ برگزار شد، درنهایت مقرر شد این موضوع مورد بررسی بیشتر قرار بگیرد. 

درخصوص تبلیغات محیطی در این جلسه قرار شد که سازمان لیگ متولی  آن باشد. این درحالی 

است که غیر از چند باشگاه لیگ برتری بقیه موافق این بودند که سازمان لیگ متولی کار باشد و بر 

همین اساس اگر نقطه ضعفی وجود داشته است، کارگروهی تشکیل شود که راهکارهای بهتری 

ارائه شود. طبق شنیده های »فرهیختگان« با تشکیل این کارگروه قرار است در ابتدای هفته آینده 

جلسه ای با حضور تمامی اعضا برگزار شود تا در تعطیلات برگزاری رقابت های لیگ هرچه سریع تر 

تکلیف این موضوع مشخص و در هیات رئیسه سازمان لیگ فدراسیون فوتبال مصوب شود. نکته 

قابل توجه اینکه استقلالی ها همچنان روی درخواست های خود پافشاری می کنند و اعتقاد دارند 

از لحاظ تبلیغات محیطی حق خود را از فوتبال خواهند گرفت.

استعفای الهامی برای فشار به باشگاه و گرفتن امکانات

استعفایساکتراجدینگیرید!
سرمربی نساجی مازندران در تمرین دیروز از بازیکنان تیمش خداحافظی کرد. نساجی در دیدار 

هفته چهارم مقابل صنعت نفت آبادان که ساکت الهامی را به خاطر محرومیت درکنار زمین نداشت 

و روی سکوها می دید، نتیجه را واگذار کرد تا برخی رسانه ها مدعی شوند که این شرایط موجب شد 

الهامی تصمیم به جدایی از این تیم بگیرد. او پس از 1۷ مسابقه لیگ برتری که هدایت نساجی 

مازندران را برعهده داشت، 2۷ امتیاز کسب کرد ولی در تمرین دیروز تصمیم به خداحافظی از 

بازیکنان خود گرفت. این درحالی است که طبق شنیده های »فرهیختگان« سرمربی نساجی از 

مدت ها قبل تقاضای یک زمین تمرین با شرایط مطلوب را از باشگاه کرده بود و باشگاه نساجی در 

این زمینه قول هایی را به او داده بود اما با وجود تغییر زمین چمن باز هم شرایط ایده آل کادر فنی 

نساجی برای تمرینات مهیا نشد تا به این ترتیب الهامی با یک استعفا و خداحافظی صوری قصد 

زیر فشار قرار دادن مسئولان باشگاه را برای گرفتن امکانات به منظور تمرینات هرچه بهتر داشته 

باشد. او که قبل از شروع فصل پیشنهاد های مختلف لیگ برتری را رد کرد و در نساجی ماندگار 

شد، فصل را با پیروزی مقابل فجرسپاسی شیراز شروع کرد و پس از آن در ورزشگاه آزادی دو بر 

یک به پرسپولیس باخت و در سیرجان هم برابر گل گهر صاحب یک امتیاز شد.


